
 

 

Katrineholms Scoutkår 

Protokoll 

Styrelsemöte 

2023-09-05 

________________________________________________________________________ 

Närvarande: Sigge Tolbäcken Eliasson, Lena Wieselgren, Andreas Johansson, Robban 
Sandberg, Martin Eriksson, Anette Magnussen, Åsa Tolbäcken, Karin Lindblad Augustsson 

 

1. Dagordningen 

• Dagordning godkändes. 
 

2. Föregående protokoll 

• Styrelseprotokoll från 2023-06-01 och 2023-08-20 lades till handlingarna.  
 

3. Skrivelser 

• Scouternas nyhetsbrev till KO 23/8. 
• Scouternas nyhetsbrev 24/8. 
• Katrineholms kommun Nyhetsbrev föreningsservice 24/8. 
• Scoutshop 1/9 om Julförsäljning 2023. 
• Katrineholms kommun föreningsservice, inbjudan till mötesforum 4/10. 
• Katrineholms kommun föreningsservice, bidragsansökan öppen till 30/9 
• Scoutland Times augusti 2023. Om internationella arrangemang. 
• Lägerbrev 1 Dalacamp 2024. 

 

4. Ekonomi 

• Terminspengar betalas ut efter mail till Lena. 
• Redovisning av kårhajken: 

o 63 betalande 
o Resultatet blev minus 1189:- 



• Resultat för Vässarö ännu inte klart då Vadsbro-Blacksta ännu inte inkommit med vad vi 
ska betala i reskostnader. 

Beslutades att Sigge, Lena och Andreas får i uppdrag sammanställa och skicka in bidragsansökan 
till kommunen inför 2024 när den är sammanställd senast 30/9 

 

5. Aktuellt från avdelningarna.  

• Rävungarna: 24 stycken, 2 eller 3 på kölistan. Martin, Maria, Ellen, Otilia, Isak, Malin 
Magnell, Fredrik Andersson, Natalie Johansson, ev. en förälder till. 

• Björnungarna: 26 scouter (4 andraårs, resten nya). Anette, Fredde, Fredrik, Robin, 
Colin, Thimias, Andreas Gustafsson. 

• Skogstrollen: 15 eller 16. Robban, Ulrika, Åsa, Heidi. 
• Skogsrövarna: Inte så många scouter. Helle, Helena, Elin. 
• Rovfåglarna: 12 första mötet, ca. 20 på listan. Andreas, Mårten, Anna-Karin, Victoria, 

(Colin, Otilia) 
• Knappast: 43 på listan. Första mötet 27, andra 24. Sigge, Martin, Adam. Albin G och 

Admir ”under upplärning till ledare” 
• Onsdagsgruppen:  Håller på att putsa fönster. 
• Familjescouterna:  Många! Minst 8 familjer. 
• Vilddjuren: En har anmält intresse för anpassad verksamhet. Pelle håller kontakt med 

föräldern. 

 

6. Medlemsläget.  

• 255 medlemmar, 49 på listan Ändras vartefter (när detta protokoll skrivs 294 medlemmar 
och 9 på listan). 
 

7. Scoutgården, Scoutstugan och material 

• Fråga från Sörmlands vatten efter vattenavläsningen. Förbrukningen har ökat från 24 till 
52 kubikmeter det senaste året. Kan bero på taktvätten. Lena kollar upp om man kan se 
förbrukningen månad för månad. 

• Taken är klara men pannorna som ska bytas ännu inte utbytta. Sigge kollar med Lasse. 
• Frågan om det är nödvändigt med två soptunnor diskuterades. Styrelsen tar reda på den 

faktiska kostnaden och hur mycket kåren kan spara genom att bara ha en soptunna. 
• Fråga om hur vi använder våra vita bord. De är svåra att få rena. Andreas kollar 

kostnaden för vaxdukar att skydda befintliga bord med och Lena kollar priset på fler bord 
till nästa styrelsemöte.  

• Förslag om inköp av symaskin har inkommit från Åsa. Lena kollar mot budget till nästa 
styrelsemöte om utrymme finns för inköp. 

• Förslag på inköp av lyktor har inkommit från Åsa. 



Beslutades att köpa 20 fotogenlyktor från Röda stjärnan för 319:-/st, totalt 6380:-, samt lådor 
till förvaring. Enligt förslag, se bilaga. 

• Pangad ruta Scoutstugan. Daniel är informerad. 
• Ordningsregler för Scoutgården vid uthyrning bör uppdateras. Sigge ordnar detta och 

informerar Victoria och Pelle (så att hemsidan uppdateras)    
 

 

8. Genomförda aktiviteter  

• Kårhajk 3-4/6 
• Sommarlovsaktiviteter 

o Nationaldagen 6/6 
o Barnens dag under Katrineholmsveckan 
o Lyckliga gatorna 18/8 

• Kårplaneringen 20/8. Se bilaga. 
• Världens barn, Kick-off 22/8. Samarbete med Röda korset, Friluftsfrämjandet m.fl.. Lena 

och Anette deltog. 
o 13/10 kommer Kulturskolan m.fl. hålla i en konsert i Tallås aula.  
o Olika föreningar kommer att bidra med att arbeta i garderoben, sälja fika och baka 

fikabröd i förväg. Kåren ska bidra med 600-700 chokladbollar. Anette och Lena 
sammanställer och skickar ut all information som behövs till avdelningarna om 
samordning av insatser, förberedelser mm. 

• Vässarö för Rovfåglarna 
• WSJ i Sydkorea. Fyra scouter, två ledare och två IST från Katrineholm deltog 

 

9. Kommande aktiviteter 

 

• Kretsträff 14/9- i Vadsbro- Blacksta. Lena, Ulrika och Åsa åker. 
• Kårstämma 11/10 kl.19:00. Sigge skriver kallelse och anslår på gården och hemsidan. 
• Konsert för Världens barn 13/10, se tidigare punkt. 

 

10. Övriga frågor 

• Hur engagerar vi fler medlemmar? I nuläget är det samma lilla grupp av medlemmar som 
alltid kommer. Hur blir vi fler? 

o Skicka ut formulär via hemsidan och dela ut motsvarande på papper. Åsa ordnar 
det med Pelle.  

o Lyfta allt positivt med ett engagemang vid så många tillfällen som möjligt. 
• Utvärdering av styrelsearbetet inför kårstämman efter beslut från förra höststämman. 

Alla enskilda styrelsemedlemmar föreslås att utifrån beslut om arbetsformer för styrelsen 
2021-12-06 besvara tre frågor: 

o Vad förväntas av mig? 



o Hur väl tycker jag att jag uppfyllt/uppfyller det? 
o Hur skulle jag vilja utvecklas utöver det jag redan gjort? 
o Styrelsen sammanställer alla svar och formulerar en ”rapport” på nästa 

styrelsemöte som presenteras för stämman. 
• Eventuellt läger för Spårare 2024. Kopparbo har planer på läger 15-18 juni. Styrelsen 

stödjer förslaget, ansvariga ledare ansvarar och avgör om det finns ledarunderlag för att 
kunna åka. 

• Scoutskjortor, provskjortor 

Beslutades att köpa in nya provskjortor som överensstämmer med nuvarande storlekar i 
Scoutshopen. 4 barnstorlekar och 6 vuxenstorlekar 

Beslutades att nuvarande provskjortor säljs på julmarknaden. 

Karin och Lena tar fram ett förslag på hur vi ska kunna hantera ”köp-och-sälj”av begagnade 
skjortor och att detta ska vara klart till Julmarknaden då kommer det kan 
marknadsföras/introduceras samtidigt. 

• Hur får kåren in mer pengar? 
o Förslag: Sälja New Body och kryddor (samma företag). Alla kollar upp hur detta 

skulle kunna organiseras och genomföras praktiskt till nästa styrelsemöte 
• Sittstockar Vargens kåk. Åsa kollar med kommunen om att köpa deras färdiga sittstockar.  
• Fikaansvarig kommande styrelsemöten: 

o Andreas 4/10 
o Martin 1/11 
o Robban 29/ 

 

Sekreterare   Justeras av ordförande 

 

 

 

Åsa Tolbäcken  Sigge Tolbäcken Eliasson 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 


